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 P R O T O K Ó Ł   NR  XIII/2025 

XIII sesji Rady Miejskiej w Golinie 

08 maja 2025 r. 
 

Rada Miejska w Golinie liczy 15 radnych, w obradach wzięło udział 15 radnych. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli: Zastępca Burmistrza Goliny Anna Paszek, Skarbnik 

Goliny Janina Adamczewska i radca prawny Tomasz Lisewski. Lista zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 

XIII sesję Rady Miejskiej w Golinie otworzyła o godz. 12:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Urszula Furmaniak. Po powitaniu przybyłych podała, że na ustawowy stan 15 radnych 

obecnych jest 15 radnych, w związku z czym podjęte uchwały oraz decyzje będą 

prawomocne. Warunek jest spełniony, obecna jest co najmniej ½ ustawowego składu rady.  
 

Przewodnicząca Rady Urszula Furmaniak poinformowała o spełnieniu obowiązku ochrony 

danych osobowych uczestników sesji poprzez wywieszenie klauzuli informacyjnej z zakresu 

ochrony danych osobowych na tablicy ogłoszeń znajdującej się przy wejściu na salę sesyjną. 

Następnie  poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady sesji są nagrywane i transmitowane na żywo.  
 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przedstawiła porządek obrad XIII sesji: 

1. Otwarcie XIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XII sesji. 

4. Zapytania i wnioski radnych.   

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (projekt nr 88).    

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości  

Węglew-Kolonia (projekt nr 89). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości  

Węglew-Kolonia (projekt nr 90). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich  

i restauratorskich przy pomniku nagrobnym Ksawerego Wyganowskiego zlokalizowanym 

na cmentarzu parafialnym w Myśliborzu (projekt nr 91). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2025 rok (projekt nr 92).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na 

lata 2025 - 2034 (projekt nr 93). 

11. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w II kwartale 

2025 roku. 

12. Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach.  

13. Wolne wnioski i informacje.  

14. Zakończenie XIII sesji Rady Miejskiej w Golinie. 
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak stwierdziła, że obrady XIII sesji będą przebiegały 

zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad. 
 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zawnioskowała o przyjęcie protokołu XII sesji bez 

odczytywania na sesji i zarządziła głosowanie.  
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W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych. 
 

W związku z powyższym protokół XII sesji Rady Miejskiej w Golinie został przyjęty. 
 

Punkt 4 

Zapytania i wnioski radnych 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak poinformowała, że radni nie złożyli zapytań i wniosków 

na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. 
 

Punkt 5 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości był omawiany podczas wspólnego posiedzenia 

komisji rady.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 7 radnych (T. Duryński, U. Furmaniak, P. Grochociński, Z. Kasprzak,  

M. Majewski, L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz), przeciw 3 radnych (E. Cieślak, A. Kapturska, 

M. Wieczorek), wstrzymało się od głosu 5 radnych (P. Ciesielski, D. Czajka, A. Dylewska, 

M. Jakubowska, Ł. Wasilewski). 
 

Uchwała nr XIII/87/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie przekazania petycji według 

właściwości została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Punkt 6 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Węglew-Kolonia był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych.   

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XIII/88/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej w miejscowości Węglew-Kolonia została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Węglew-Kolonia był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych.   
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Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XIII/89/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej w miejscowości Węglew-Kolonia została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.  

Punkt 8 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie dotacji 

celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy pomniku 

nagrobnym Ksawerego Wyganowskiego zlokalizowanym na cmentarzu parafialnym  

w Myśliborzu był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XIII/90/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie dotacji celowej na 

dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy pomniku nagrobnym 

Ksawerego Wyganowskiego zlokalizowanym na cmentarzu parafialnym w Myśliborzu 

została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu na 2025 rok był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 13 radnych (P. Ciesielski, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski), przeciw 2 radnych (E. Cieślak, M. Wieczorek), wstrzymało 

się od głosu 0 radnych. 
 

Uchwała nr XIII/91/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany budżetu na 2025 rok 

została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Punkt 10 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2025 - 2034 był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych.   
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Za głosowało 13 radnych (P. Ciesielski, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski), przeciw 2 radnych (E. Cieślak, M. Wieczorek), wstrzymało 

się od głosu 0 radnych. 
 

Uchwała nr XIII/92/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Golina na lata 2025 - 2034 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

Punkt 11 

Radny L. Sieczkowski (członek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golinie) odczytał 

protokół komisji rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w II kwartale 2025 roku, który 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Punkt 12 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że na poprzedniej sesji nie było 

wniosków zgłoszonych przez radnych.   
 

Punkt 13 

Wolne wnioski i informacje 

Radny M. Wieczorek zapytał się dlaczego zostały zmniejszone środki w budżecie gminy na 

wykonanie przebudowy drogi gminnej we Węglewie ul. Dębowa wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą, skoro na całość zadania ogłoszony był w kwietniu przetarg i wpłynęło aż  

9 ofert od wykonawców. 
 

Zastępca Burmistrza Goliny A. Paszek odpowiedziała, że oferty dotyczą budowy kanalizacji, 

a następnie planowana jest budowa drogi. Gmina wnioskowała o dofinansowanie na 

realizację przebudowy ul. Dębowej, jednak wniosek nie został pozytywnie rozpatrzony. 

Gmina znajduje się na 38 pozycji listy rezerwowej. Po rozstrzygnięciu przetargu rozpocznie 

się budowa kanalizacji wzdłuż ul. Dębowej.  
 

Radna E. Cieślak zapytała się kiedy rozpocznie się realizacja budowy kanalizacji w Kraśnicy 

wzdłuż ul. Nad Stawami i ul. Makowej. Oznajmiła, że przetarg miał zostać ogłoszony  

w ubiegłym roku, jednak nadal w tym zakresie nic nie jest robione. 
 

Radny M. Majewski zapytał się na jakim etapie jest budowa ścieżek rowerowych planowana 

na terenie gminy. 
 

Zastępca Burmistrza Goliny A. Paszek odpowiedziała, że przetarg na budowę ścieżek 

rowerowych został ogłoszony. Złożone oferty przewidują niższe koszty realizacji niż koszty, 

które zostały określone w przetargu.  
 

Radny P. Ciesielski zapytał się, czy rozpoczęły się naprawy dróg na terenie gminy,  

a szczególnie kiedy zostanie wyrównana droga ul. Jagodowa w Golinie.  
 

Zastępca Burmistrza Goliny A. Paszek odpowiedziała, że burmistrz skontrolował stan dróg 

gminnych. Został sporządzony wykaz dróg do remontu po sezonie zimowym. Wykonanie 

naprawy dróg zostało zlecone ZGKiM w Golinie. Po zrealizowaniu pierwszego etapu napraw, 

zostaną wytypowane kolejne drogi do remontu.  
 

Radny M. Wieczorek zapytał się kiedy zostaną naprawione wiaty przystankowe we Węglewie 

przy drodze k-92. Powiedział, że stan wiat zagraża bezpieczeństwu oraz oszpeca miejsca przy 

drodze, którą codziennie przejeżdża mnóstwo samochodów. Stwierdził, że o naprawę wiat 

wnioskowano już w poprzedniej kadencji.  
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Zastępca Burmistrza Goliny A. Paszek odpowiedziała, że sołectwo Węglew przeznaczyło 

środki z funduszu sołeckiego 2025 roku na zakup i montaż 2 wiat przystankowych. Umowa 

na zakup i wykonanie została już podpisana z ZGKiM w Golinie.  
 

Radna A. Kapturska w związku z 80. rocznicą zakończenia II wojny światowej, 

zawnioskowała o uczczenie minutą ciszy ofiar II wojny światowej.  
 

Następnie radni i wszyscy obecni uczcili pamięć ofiar II wojny światowej.    
 

Przewodniczący Zarządu Os. Zachód M. Kwaśniewski poprosił o wyrównanie odcinka drogi 

gruntowej ul. Poprzecznej w Golinie celem poprawy bezpieczeństwa. 
 

Radny M. Majewski poprosił o złożenie wniosku do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie 

wprowadzenia zakazu zatrzymywania się pojazdów w okolicach sklepu przy drodze 

powiatowej w Kawnicach. 
 

Punkt 14 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej U. Furmaniak 

podziękowała wszystkim zebranym za przybycie i zamknęła o godz. 12:30 obrady XIII sesji 

Rady Miejskiej w Golinie. 

 
 

 

Protokołowała                   Przewodniczyła 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

         Jolanta Piasecka                

                  Urszula Furmaniak 

 

 

 

 


